2018主日崇拜事奉輪值同工

	
	本週主日 This Sunday

03/11/2018
	下週主日 Next Sunday

03/18/2018

	中文主席

English Presider
	潘志勤
	張文迪

	中文講員 

English Speaker
	程保治牧師
Rev. Joshua Olds
	程保治牧師
Rev. Joshua Olds

	翻譯 Interpreter
	方向
	陆妍依函

	中文司琴  Pianist
	羅鳳玲
	陈雅冰

	中文招待 

Ushers
	姜華, 姚藝婷
洪绍基, 林晋红
	蔣洪平, 刘兵
梁華強, 姜華

	音響/ 投影
Audio Engineer/PPT     
	蒋洪平，向東/徐昱蓁
	劉偉衡，姚藝婷

	托兒 Nursery
	暢麗平/朱迎英，Grace文明
	譚玫琍/于溢，林晋红

	圖書館 Library
	武淑菊
	高  琳

	分菜同工

Lunch Serving
	張葉蕾，陆妍依函
于 燕，史新新
	譚瑪琍，刘  兵
孔維秀，徐寶钦

	清潔同工 Cleaning
	姜华，熊就勝
	潘志勤，蔣洪平

	保安Security Officer
	姜華(S)/Josh(F)
	宋保軍(S)/ 李允誠(F)

	週二Tuesday 
	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship

	週五 Fri. Night
	青少年團契, 家庭查經 Youth/Family Bible Study


每月常費預算







宣道預算

Monthly Budget for General: $14,000.00
         
Mission: $2,500.00

	Contributions

奉獻
	Last Sunday

上週
	Month-to-date

本月已收
	 Jan. Income

收入
	 Jan. Expenses

支出

	常費General
	   $3,115.00
	$6,063.00
	 $10,006.18
	$12,821.11

	建堂Building 
	      $0.00
	       $0.00
	     $0.00
	$0.00

	宣道Missions
	$290.00 
	   $660.00
	  $750.00
	$1,270.00

	其他Special
	$0.00
	$0.00
	    $0.00
	$0.00


每月背诵经文    Monthly Memorize Verses – March 2018:
聖經都是神所默示的（或作：凡神所默示的聖經），於教訓、督責、使人歸正、教導人學義都是有益的，(2Ti 3:16)
這律法書不可離開你的口，總要晝夜思想，好使你謹守遵行這書上所寫的一切話。如此，你的道路就可以亨通，凡事順利。(Jos 1:8)
	牧師Pastor
程保治 Jeff Cheng

Tel: (918) 970-0053

jeffpcheng@gmail.com
	長老Elder

張文迪 Wen-Dyi Chang

Tel: (918) 252-4886

wendyiandlouise@gmail.com
	Associate English Pastor

Rev. Joshua Olds

Tel: (214) 597-8573

josh@josholds.com
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 滔沙華人基督教會
Tulsa Chinese Christian Church
1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108

Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

作主門徒‧渴慕主的话
  Be a Disciple‧ Longing for God’s Word
                                   March 11, 2018
9:15AM – 10:30AM

Scripture Reading: 





Hanna Winsjansen             

Praise and Worship




                Praise Team

Visitors Welcome/Announcements/Sharing                  
Offering                                                                                                                                                                                         

Sermon:        





       Rev. Joshua Olds
Closing Prayer                                             Rev. Joshua Olds
__________________________________________________

English and Youth Sunday School at 10:45 AM
 報告事項：
1. 歡迎新朋友參加主日崇拜。願神賜福大家! 請大家留步到舊堂共享午餐。
2. 下主日 (3/18) 英文崇拜將在早上九點十五分；中文崇拜十點四十五分聚會。請預備心參加。
3. 基督工人中心春假三月福音營 Gospel Camp將在3月16日晚 (來住宿)至19日中午舉行。地點在密蘇  里州基督工人中心總部。詳情可上網www.cwcnet.org或找方向弟兄詢問。
4. 本週三（03/14）教會禱告會七點半在教會舉行。請大家一起來禱告。
5. 復活節 (4/1) 要受洗的弟兄姊妹，請向牧師或長老報名參加洗禮班。
6.  2018年教會海外短宣有： 1. 飞行员聚会 4/13-4/15，杭州；2. 沈阳， 6/9-6/17；
   3. 台湾，乡村福音事工，6/30-7/7。詳情可向方向弟兄詢問，請大家代禱。
7. 教會將在本月24日（週六）下午四點到八點，在教會舉辦餃子會。我們會邀請一些最近半年來過教會的福音朋友和新朋友們來參加。大家可以向方向弟兄詢問細節。
8. 上主日中/英語崇拜出席人數125人。
祷告事項：
1. 為Tulsa地區各教會復興及福音廣傳禱告。
2. 為今年弟兄姊妹背誦聖經金句禱告(每月2節經文共24節)。
3. 為Paula Umscheid在中國的醫療宣教和在北韓的救助宣教代禱。
4. 為2018年教會要組成的短宣隊禱告，求神興起更多弟兄姊妹參加。
5. 為今年5/26-5/28恩愛夫婦營場地及籌備工作禱告。
6. 為懷孕的姐妹(邱鈺媛、彭菁、暢麗萍)禱告，求主保守她們腹中胎兒健康成長，及順利生產。
7. 為復活節4/1的洗禮及將要受洗的弟兄姊妹禱告。
8. 為春季 (3-5月)主日學老師備課及弟兄姊妹踴躍參加禱告。
9. 為細胞小組事工的策略及準備事項禱告。
10. 為3/16-3/19在基督工人中心的春假福音營禱告，求神感動慕道和初信者參
   加。
Announcements: 

1. We welcome new friends who worship with us. Please stay for lunch and fellowship with us.

2.  Next Sunday (3/11) is English worship will begin at 9:15 AM; Chinese worship at 10:45 AM. Please prepare your heart to attend the service.      
3. CWC Spring Gospel Camp will be held at CWC center in Missouri from March 16 to March 19. More information can be download from cwcnet.org website or contact brother Fang Xiang.
4.  Church prayer meeting will be held this Wednesday (3/14) evening 7:30 pm at church. Please join us and pray together.

5. We will have baptism Class for Easter Baptism (4/1). For those who would like to receive baptism, please contact Pastor Cheng or Elder Chang.
6. 2018 church Overseas Mission Trips: 1. Pilot Reunion 4/13-4/15, Hangzhou, China; 2. Shen Yang, 6/9-6/17.  3. Taiwan, Village Gospel Ministry, 6/30-7/7. Please contact brother Fang Xiang for more information. Please pray for these events.

7.  Our church outreach dumpling making event will be held on March 24 Saturday afternoon at church start from 4 PM to 8 PM. Please reserve time and invite friends to attend. Details can be obtained from brother Fang Xiang.
8.  Last Sunday’s Chinese/English services attendance was 125.
    Prayer Items: 
1. Pray for the revival of the churches in Tulsa and for the spread of the Gospel. 

2. Pray for brothers and sisters to recite Bible verses this year (2 verses per month, total 24 verses).

3. Pray for Sister Paula Umscheid for her medical mission in China and rescue mission in N. Korea.

4. Pray for the 2018 Short-term missions planning. Pray for the Lord to raise up team members.

5. Pray for the Marriage Enrichment Retreat on 5/26-5/28. Pray for the retreat site and preparations.

6. Pray for our expecting mothers (Jean Qiu, Peng Jing, Lily). Pray for the babies' growth in the womb and smooth delivery.

7. Pray for the Easter baptism 4/1 and for those brothers and sisters who will be baptized.

8. Pray for the Spring Sunday School teachers and their lesson preparation.

9. Pray for the strategies and preparations for the cell group ministry.

10. Pray for the CWC Spring Gospel Camp on 3/16-3/19. May God move the heart of seekers and new believers to attend.

講道大綱Sermon Outlines:
